

CHINA BlueTech AWARDS

中国国际蓝科技创新奖

2018 FINALISTS



The *China BlueTech™* Awards is a platform for innovative water/wastewater technology companies to establish their industry leadership and access an ecosystem of Chinese industry experts, corporates, and investors. The annual *China BlueTech™* Awards provides a high-profile platform for international technologies to demonstrate China market readiness.

中国国际蓝科技创新奖旨为中国和创新的创新环保技术公司搭建平台,证明其市场可接受性,获得与国际专家、企业和投资商交流机会,拓展海外技术合作,树立业界领导地位。

ChinaBlueTechAwards.com

The 3rd Annual *China BlueTech™* Awards is proud to announce this year's Finalists, who are participating in Aquatech China on May 31st to present their technology and get a chance to win one of the two prestigious awards for most Innovative Technology and Market Readiness.

The top scoring technology companies, who were pronounced Finalists, have the opportunity to present their solution for the Chinese market at the individual booth at the 2018 *China BlueTech™* Awards Innovation Pavilion at Aquatech China (31 May to 02 June 2018). Their 15-minute presentations will take place in the *China BlueTech™* Awards Innovation Pavilion theater between 1pm and 3pm daily. Based on the judges' evaluation of the Finalists' presentations, two winner companies will be announced in the categories of the *Innovative Technology* and the *Market Readiness*.

We invite investors, intermediaries, and corporates interested in meeting companies that have been scrutinized for China market readiness to visit the *China BlueTech™* Awards Innovation Pavilion at Aquatech China between 31 May and 02 June 2018. The Awards ceremony and reception will take place at 3PM on 31 May.

The *China BlueTech™* Awards is organized by Mandarin Environment, a China-focused strategy consultancy, and BlueTech Research, a water technology market intelligence platform. For inquiries please contact John Robinson of Mandarin Environment or Jeff Guild of BlueTech Research, or visit the Aquatech China website at www.aquatechtrade.com/china/ or the *China BlueTech Awards* website at ChinaBlueTechAwards.com.

第三届中国国际蓝科技创新奖主办方在此荣幸地宣布本年度的决赛入围名单。这些公司将会于5月31日前往上海的国际水展去展示他们的技术。另外,他们还有机会获得“最高技术创新”和“最具市场适应性”这两项殊荣。

获得评分最高的技术公司,也就是我们的决赛入围公司,将有机会获得在上海国际水展特设的2018中国蓝科奖创新馆中展示其面向中国市场的技术的的机会。该展会将于2018年5月31日至6月2日期间举办。展会期间的每天下午1点至3点,各家公司都会在中国蓝科奖创新馆剧场中进行15分钟的展示。评委将根据决赛入围公司展示的评估结果来颁发“最高技术创新”和“最具市场适应性”两个奖项。

我们邀请会对与这些适合中国市场的公司会感兴趣的投资人、中介机构和企业于2018年5月31日至6月2日期间访问位于上海国际水展的中国蓝科奖创新馆。另外,颁奖仪式和招待会将于5月31日下午3点举行。

中国国际蓝科奖由专注于中国的战略咨询公司名都环保和水技术市场智能平台 BlueTech Research共同主办。欲了解更多信息,请联系名都环保罗浩(John Robinson)先生或BlueTech Research的Jeff Guild先生。您也可以访问上海国际水展网站www.aquatechtrade.com/china/或中国国际蓝科奖网站ChinaBlueTechAwards.com。